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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2007. május 30-án.. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Mészáros János, Nagy Péter, Szivek Péter, 

Tordáné Petrik Etelka képviselők,  

Gaál Lajos polgármester, 

   Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, 

   Sándorné Farkas Krisztina jkv.-vezető 

   

 

 

Gaál Lajos polgármester köszönti a megjelent képviselőket és a megjelent vendégeket. 

Megállapítja, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 7 fő, az ülés 

határozatképes.  

Mihovné Srutek Gabriella előre jelezte, hogy az ülésen nem tud részt venni, Makovics Zoltán 

és Vöröskői István jelezték, hogy késni fognak.  

 

A napirend előterjesztése mindenki rendelkezésére áll, van-e változási javaslat? Itt 

szeretném megjegyezni, hogy az  építésügyi beszámoló a mai testületi ülés napirendjéből 

kimaradt, mert nem kaptuk meg az érintettől a beszámolót. 

Napirend:  

1. Bánhidi József tájékoztatója a polgárőrségről 

2. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

3. Közétkeztetés – ajánlattételi felhívás 

4. A községben kóborló ebek számának csökkentése 

5. Javaslat településfejlesztési koncepcióra   

6. Egyebek 

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a napirendet elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a napirendet elfogadta. 

 

Gaál Lajos: köszönti a vendégként megjelent Bánhidi Józsefet, Annavölgy polgármesterét, 

aki a náluk eredményesen működő polgárőrségről fog néhány szóban tájékoztatást adni. 

 

1./ Bánhidi József tájékoztatója a polgárőrségről 

Bánhidi József: Meg kell találni azokat a kulcsembereket, akikre lehet építeni. Megtalálni azt 

az aktív magot, akik mozgató rugói lehetnek egy egyesületnek. Mindenképpen érdemes 

egyesületet létre hozni. Minimális létszám 10 fő. Ennyivel kell indulni. A pénzszerzési 

lehetőségek változatosak, erre időt kell áldozni, mert szükséges a jól végezhető munkához. 

Meg kell keresni azokat az embereket, akiknek közvetlenül érdekükben áll a polgárőrség 

működtetése. Ilyenek általában a vállalkozók, de lehet pénzt szerezni bál rendezésével, 

pályázatokhoz önrész lehet  a bevétel, de szükség van az Önkormányzat támogatására is. 

Célszerű együttműködési szerződést kötni önkormányzattal,  rendőrséggel, postával. 

Nagyon fontos az információ áramlás. Magukról elmondja, hogy az éves költségvetésük 

szerény, 100.000- 150.000.-Ft, ehhez jön az  Önkormányzat támogatása 150.E Ft. Utóbbi 4 

évben pályáztak is. 2006-os költségvetés 700.000 Ft volt, ebből már jutott fejlesztésre. 

Utána kell nézni cégbíróságnál, most hogyan kell kezdeni. Jó tartozni a megyei és az országos 

polgárőr szövetséghez. Az e-mail cím a polgárőr magazinban megtalálható. 

Gaál Lajos: Köszöni a tájékoztatást.  
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2./ Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

 Április 27-én kistérségi beruházás: gondozási központ átadása 

 Május 1. Kesztölc- Piliscsév közös majálisa – köszönet a szervezőknek: a két 

község Művelődési Ház vezetőinek mint fő irányítók; az óvoda és iskola 

pedagógusainak, akik egész napos programmal várták a gyerekeket; a 

Kesztölci Önkéntes Tűzoltó Egyesület tagjainak, akik a bemutató mellett éles 

bevetésen is voltak; a Kesztölc SE vezetőjének és segítőinek és természetesen 

a képviselőknek, akik tevékenyen segítettek a programok lebonyolításában. 

 Elkészültek a legújabb légi felvételek a községről.  

 A Magyar Rákellenes Liga , Kara Zoltán és Pereszlényi Zoltán sportelnökök 

valamint a szociális, egészségügyi és sportbizottság szervezésében Déri János 

kispályás labdarúgó villámtorna sikeresen lebonyolódott. A bizonytalan 

időjárás és a közeli rendezvény ( majális) miatt kicsit kevés érdeklődő volt. 

 Még ezen a napon délután volt a Mária zarándoklat a szlovák önkormányzat 

szervezésében. Hagyományos program sok résztvevővel, több községből. 

 Május 13-án Dorogon a Megbékélés Napja  és a kitelepítés évfordulójának 

megemlékezése volt. (Kesztölcön 2008-ban –augusztus 19 - tervezzük a 

megemlékezést. Ilyen irányú megkeresés már érkezett egy érintett családtól) 

 Május 22-én 2 közmunkás hanyagsága miatt jelentős kár érte az 

önkormányzatot.  

 2 db Stihl fűkaszát loptak el a délelőtt folyamán. Rendőrségi feljelentés 

megtörtént. 

 Május 22-én este Búcson volt Ister-Granum megbeszélés, határon átnyúló 

együttműködés a borúttal kapcsolatban. Elvittem magammal a SZKÖ Elnökét, 

a községi hegybírót, valamint a Borház Étterem Panzió üzemeltetőjét.  

Javaslatunk: regionális koordinációs iroda felállítása Esztergomban és 

Párkányban. Programok, látogatható pincészetek kiajánlása a régióba érkező 

turistáknak. 

 Május 23-án Juhos Tamás leányvári kertésztől kb.: 500 db egynyári virágot 

kaptunk ajándékba. Kiültetése: Szabadság tér és klub környéke, valamint a 

község területére vihetett bárki, aki vállalta a gondozását. 

 Május 26. Nemzetiségi Gyermektalálkozó – Vértessomló. Sajnos a jelenlegi 

gyakorlat eltér a kiindulástól. Ez a találkozó a felnőtt mintájára a gyermekek 

nemzetiségi hagyományőrző tevékenységének segítésére jött létre. Jelenleg 

inkább hasonlít KI mit Tud?ra.  ezt felül kell vizsgálni a szervezőknek. A 

mennyiség  a minőség rovására megy.  Ezen napon nyílt meg a hagyományos 

Pünkösdi Vásár Esztergomban, ahol a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 

települése is bemutatkoztak egy közös pavilonnal. Kiállító standunk elnyerte a 

Kézműves Kamara különdíját, mint a legszebb kiállító stand. A megnyitón 

szombaton községünket az alpolgármester asszony képviselte. Vasárnap és 

hétfőn a polgármesterek felváltva voltak a házigazdák. Én vasárnap 12.00-

14.00-ig voltam. Kesztölci pincészetekből származó borral kínáltam a 

látogatókat és a térség községeiről beszélgettünk. Prospektusunknak nagy 

sikere volt. A standról állandóan vitték, szerintem már hétfőre nem is maradt.   

   Május 28-án – hétfőn – kb.01-03 óra között ismeretlen tettesek 

megcsonkítottak több tuját a Szabadság téren. Még ez éjjel lebontották 

Nebehaj István, Kesztölc, Széchenyi u. 8.sz alatti lakos kerítését, aki a 
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rongálókat megfogta, nevüket felírta és 1 db karos metszőollót vett el tőlük. 

Kedden reggel a feljelentést a dorogi rendőrségen megtettem.  

 Elkészült a Cseresznyéshát u eleje- felhajtó résszel. 4 – ÉPV –vel a  

szerződéskötés a jelölt kitételekkel történt meg, az összeg  300.000 Ft; 30 

napos  fizetési határidővel. 

A Képviselő-testület a beszámolót 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

3./ Közétkeztetés Ajánlattételi felhívás  

Gaál Lajos: Az anyagot írásban kiküldtük. 

Mészáros János: Náluk a kétfogásos ebéd 480.-Ft/nap. 

Kissné Dinnyés Szilvia: eddig kb. 350.-Ft/nap volt az ellátás. A 14 m Ft-os felhívás 

irányszám. Jó lenne ha abban is döntene a testület, hogy mi történjen, ha nem jön be három 

ajánlat. Célszerű lenne hozzájárulni ahhoz, hogy ha egyébként legalább két ajánlat jön, akkor 

is dönteni lehessen. 

Gaál Lajos:  Kérdezi a Képviselőket, hogy a kiküldött ajánlattételi felhívást, valamint az itt 

elhangzott javaslatot elfogadják-e? 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egy tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

42/2007.(V. 30.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

elfogadja a közétkeztetésre vonatkozó pályázati kiírást az alábbiak szerint: 

a) Kesztölc község Önkormányzatának  

ajánlattételi felhívása 

a KBT. 299.§ (1) bek. b) pont alapján 

1) Az ajánlatkérő megnevezése és címe: 

Szervezet: Kesztölc község Polgármesteri Hivatala 

Címzett: Gaál Lajos polgármester 

Cím: 2517 Kesztölc, Szabadság tér 11. 

Telefon: (33) 484-003 

Telefax: (33) 484-339 

 

2) A benyújtás módja: 

Az ajánlatokat magyar nyelven az ajánlatkérő címére kell 1 példányban benyújtani zárt, 

lepecsételt borítékban. A borítékra kérjük ráírni: „PÁLYÁZAT” 

3) A szerződés meghatározása: 

Közétkeztetés 1 év időtartamra az ételek kiszállításával. 

4) A beszerzés várható értéke:  

14.000.000 Ft + áfa 

5) Az teljesítés helye, leírása: 

Napköziotthonos Óvoda Kesztölc, Cseresznyéshát út 2. 

90-100 fő részére tízórai, ebéd, uzsonna biztosítása  

Kincses József Általános Iskola Kesztölc, Iskola út 68. 

60-70 fő részére tízórai, ebéd, uzsonna biztosítása  

Idősek Klubja Kesztölc, Esztergomi út 27. 

30 fő részére ebéd biztosítása  

6) Pénzügyi információk 

Finanszírozási és fizetési feltételek: Az ajánlatkérő a számlát annak kézhezvételétől 

számított 15 napon belül az ajánlattevő által meghatározott bankszámlaszámra egyenlíti 

ki. 
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7) Részvételi feltételek 

a) Kizárásra kerül az az ajánlattevő, aki 

 végelszámolás alatt áll, vagy ellene csődeljárás vagy felszámolási eljárás van 

folyamatban; 

 tevékenységét felfüggesztette; 

 gazdasági, illetőleg szakmai tevékenységével kapcsolatban jogerős bírósági 

ítéletben megállapított bűncselekményt követett el; 

 egy évnél régebben lejárt adó-, vámfizetési vagy társadalombiztosítási 

járulékfizetési kötelezettsége van. 

b) Műszaki, szakmai alkalmasságot kizáró tényezők: 

 Ha az ajánlattevő nem vezetett még be HACCP rendszert. 

 Ha az ajánlattevő nem rendelkezik legalább egy szállítást végző járművel, amely 

megfelel a jogszabályi előírásoknak. 

 Ha az ajánlattevő által bevonni kívánt a szállítást végző gépjárművezető érvényes 

egészségügyi alkalmassági vizsgával nem rendelkezik. 

          c) Pénzügyi, gazdasági alkalmasságot kizáró tényezők: 

 Ha az ajánlattevő gazdálkodása 3 egymást követő évben is negatív, a 2004., 2005. 

és a 2006. évi beszámolójában is mérleg szerinti veszteség került kimutatásra 

8) Az alkalmasság igazolására vonatkozó dokumentumok: 
nyilatkozat benyújtása 

9) Az eljárás típusa:  

tárgyalás nélküli,  nyílt,  egyszerű közbeszerzési eljárás 

10) Bírálati szempontok: 

A pályázatokat 5 tagú bizottság bírálja felül. 

A pályázatra adható legalacsonyabb pontszám bizottsági tagonként:   20  pont 

A pályázatra adható  legmagasabb pontszám bizottsági tagonként:      50  pont 

Az összességében legkedvezőbb ajánlat, a következő részszempontok és pontok 

alkalmazásával tavaszi, nyári, téli étrendminta alapján történik: 

 adható pontok elérhető pontok 

részszempontok     min.  max. súlyszám       min.     max. 

a) ajánlati ár (nettó Ft/ adag)    2        5      3  6 15 

b) életkori sajátosságok figyelembe vétele  2        5      3  6 15 

- tápanyagigény és mennyiség szempontjából  

c) változatos étrend     2        5      2  4 10 

- íz és színvilágában  napi menün belül is 

d) az évszaknak megfelelő étrend    2        5      2  4 10 

- az idényszerűség érezhető legyen pl. a   elérhető összesen: 20 50 

  nyersen fogyasztható gyümölcsök,  

  zöldségfélék, saláták adásával 

A legalacsonyabb és legmagasabb ponthatárok közötti pontok adása egyszerű számsor alapján 

egész számokkal történik. 

Az elérhető pontok száma az adható pontok és a súlyszám szorzata. 

11) Az értékelés módszere:  

Egyszerű matematikai arányosítás. A legtöbb pontot szerzett ajánlattevő a pályázat 

nyertese. 

12) Az ajánlattételi határidő: 2007. június 25. 17
00 

óra 

A pályázatok bontása az ajánlattételi határidő leteltével a Polgármesteri Hivatal 

tanácstermében kezdődik. A pályázatok bontásánál az ajánlattevők is jelen lehetnek. 

13) Egyéb információk: 

a) Az ajánlatkérő a hiánypótlást biztosítja. 



b) Referenciák: kérjük, szíveskedjenek felsorolni, hogy eddig kiknek végeztek hasonló 

jellegű szolgáltatást 

c) Tavaszi, nyári, téli havi étrendminta melléklése szükséges a pályázathoz. 

d) Az ajánlati áraknál a nyersanyagértéket is fel kell is fel kell tüntetni. 

e) Az eredményhirdetés, a szerződéskötés és a szállítás tervezett időpontja: 

 Az eredményhirdetés időpontja:   2007. június 28. 17
00 

óra 

 A szerződéskötés tervezett időpontja:  2007. július 05. 

 A szállítás megkezdésének időpontja: 2007. szeptember 1. 

b) A Képviselő-testület felhatalmazza a Közbeszerzése Bizottságot, hogy háromnál kevesebb 

ajánlattevő esetén is értékelje a benyújtott pályázatokat. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2007. június 25. 

 

4./ A községben kóborló ebek számának csökkentése 

Gaál Lajos: Az esztergomi gyepmester közel 27.e. Ft-ért gyűjt be egy állatot. Mindenképpen 

rendelkezni kell az utcán szabadon kóborló állatokról, mert nem csak az emberekre 

veszélyesek közvetlenül, hanem balesetveszélyesek is. 

Bognárné: Az előkészített egy rendelettervezet alkalmas lehet arra, hogy csökkenjenek a nem 

gazdátlan, de szabadon engedett kutyák száma. Használni azonban csak akkor lehet, ha a 

panaszosok vállalják a bejelentéssel járó eljárást. 

Gaál Lajos: Az állazok védelmében hozott rendelkezések értelmében a másik oldalról is meg 

lehet közelíteni a kérdést, veszélyezteti az állatot az, aki hagyja szabadon kóborolni. 

Nagy Péter: Vannak akik szándékosan engedik ki a kutyájukat a közterületre. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a kiküldött rendelet-tervezetet elfogadják-e? 

 

 A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotja: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

6/2007.(V.30.) számú rendelete 

az ebtartásról 

 

5./ Javaslat településfejlesztési koncepcióra   

Gaál Lajos:  Testületi felhatalmazás szükséges ahhoz, hogy  a településfejlesztési koncepció 

elkészítésére a szerződést megkössem R.Takács Eszter által képviselt irodával. Az 

előkészítésben foglalkozni kell a több helyen hibás, elavult helyi építési szabályzattal is.  

Nagy Péter:  A bizottság is foglalkozott a kérdéssel, feltétlenül támogatja a 

Településfejlesztési koncepció elkészítésének mielőbbi megrendelését. Az új Rendezési terv 

elkészítése sem várathat sokáig, célszerű lenne részekben megrendelni, mert elég sokba kerül. 

A koncepció mintegy 650 e. Ft, majd a terv 4,5 M Ft. Az új rendezési terv költségeit meg 

lehetne osztani azokkal, akik különféle igényekkel lépnek fel. 

Gaál Lajos:  Kérdezi a Képviselőket, hogy megbízzák-e a Pro-Art Studióval való szerződés 

aláírására a településfejlesztési koncepció elkészítésre?  

A képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

43/2007.(V. 30.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert, hogy a Pro-art Studióval kösse meg a szerződést 

a településfejlesztési koncepció elkészítésére. 

Határidő: 2007. június 30. 
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Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 

6./ Egyebek 

Gaál Lajos:  Ismerteti a Volánbusz levelét, melyben tájékoztatták, hogy új, korszerű buszok 

kerülnek a kesztölci vonalra is. Problémát a buszforduló jelent, mert nagyon rossz a műszaki 

állapota. 

Mészáros János: Függetlenül a Volán jelzésétől, ott mindenképpen kell tenni valamit, mert a 

kátyúk már akkorák, hogy balesetveszélyes. Legalább árajánlatot kellene kérni. 

Gaál Lajos:  Kért előzeteses ajánlatokat. A felmérés szerint kb. 468 m2-nyi területről van 

szó, 6 méter szélességben. A Mali és fia Kft. 2,5 M-ról, a 4-ÉPV 2,4 M Ft-ról adott előzetes 

ajánlatot. Kérdezi a képviselőket, hogy foglalkozzanak-e a kérdéssel?  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

Kesztölc község Képviselő-testületének 

44/2007.(V. 30.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert és a Pénzügyi bizottságot, 

 hogy a buszforduló javíttatását készítse elő.  

Vizsgálják meg, hogy burkolattal célszerű megoldani a javítást, kérjenek árajánlatokat. 

Határidő: 2007. június 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Gaál Lajos: Testületi felhatalmazást kér, hogy a már előzetesen megbeszélt ügyvédi irodát 

felkérje  a Ródiummal kapcsolatos további ügyek intézésére, mivel ígéretük ellenére konkrét 

ajánlatot nem kaptunk.  

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:   

Kesztölc község Képviselő-testületének 

45/2007.(V. 30.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert,  

hogy tárgyaljon és bízza meg dr. Pintér Tamás egyéni ügyvédet a Ródium Kft.-vel kötött 

szerződésbe foglalt fizetési kötelezettségük realizálására.  

Határidő: 2007. augusztus 15. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Hertlik Mihály: A Pénzügyi bizottság tárgyalta a Szent Kelemen téri önkormányzati 

ingatlanok értékesítésének lehetőségét. A tervezett bevásárlóközpont csak nagyon kis részben 

épült be. Javaslatuk, hogy az eladási ár m2-ként 60000.-Ft legyen. Első sorban helyben a 

Kábel Tv-ben kerülne meghírdetésre, majd a honlapon, s csak ezután javasolják 

ingatlanközvetítő irodán keresztül. 

Mészáros János: Az önkormányzat szabályozhatja, hogy milyen épületekkel legyen 

beépítve? 

Bognárné: A területre készült beépítési terv, abban pontosan meg van határozva, miként lehet 

beépíteni. 

Nagy Péter: Sorházas beépítésre emlékszik. Lehetséges jogilag, hogy csak egymás után 

lehessen telket kapni? 

Bognárné: Az értékesítés sorrendjéről a testület dönt, de ez még nem biztosítja, hogy úgy is 

épül be. 

Mészáros János: Meg lehet-e nézni a beépítési tervet? Addig ne szülessen döntés, míg nem 

nézték át. 



Bognárné: Igen, a Hivatalban rendelkezésre áll. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy egyet értenek-e a döntés elnapolásával? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Kesztölc község Képviselő-testülete 

a Szent Kelemen téri bevásárlóközpont értékesítési feltételeiről való döntést  

elnapolja. 

Határidő: 2007.szeptember 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Gaál Lajos: egy korábbi döntésünket kellene felülvizsgálni. Korábban kérelemmel fordult az 

önkormányzathoz Petrezselyem Zoltán és Bagyura Mária, hogy értékesítsük számukra az 

1099. hrsz.-ú ingatlanból egy részt, mely házuk mögött van. Akkor kérésük el lett utasítva. 

Javaslatom: Mivel a ház teteje a környezet domborzati viszonyai miatt nagyon alacsonyan 

van, jogosnak tartom a tulajdonos aggodalmát. A testület engedélyezze részükre, hogy a ház 

mögötti területet 2 m-re a háztól lekeríthesse, ezt a területet bérli a testülettől. A bérleti 

szerződésben a testület kiköti a mindenkori rendelkezési jogát a területtel kapcsolatban, s 

amennyiben erre a területre szükségünk lesz valamilyen projekt megvalósítása során, 

kártérítés nélkül  megszüntetjük a bérleti jogviszonyt, s az eredeti állapotot visszaállítani. A 

jelenleg érvényes haszonbérlet 1.-Ft/m2/év.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 
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Kesztölc község Képviselő-testülete 

részben helyt ad Petrezselyem Zoltán és Bagyura Mária kérelmének. 

Az értékesítés helyett a kért területet bérbe adja a következő feltételekkel: 

 

1. Bérlők jelenlegi telekhatáruktól 2 méteren belül, az Önkormányzat 

tulajdonát képező 1099. hrsz.-ú ingatlanon kerítést építhetnek. A bérleti 

jogviszony felmondása esetén, kártérítés nélkül kötelesek elbontani azt.  

2. A bérleti szerződés határozott idejű. Bérlők mindaddig használhatják, míg 

az önkormányzat egyéb célra hasznosítani nem kívánja. 

3. A bérleti díj 1.-Ft/m2/év. 

4. További kötelezettség a terület gyommentes tisztántartása. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2007. június 15 

 

Gaál Lajos: Felhívja a képviselők figyelmét, hogy az ez évi pedagógus nap június 1-én 

16,30-kor lesz a Községi Klubban. A Képviselő-testület a vendéglátó, mindenkit elvár. 

Kochnyák Sándor: kirándulása alkalmával látta, hogy a Boki ároknál rengeteg szemét van 

lerakva. 

Hertlik Mihály: Nagyon sokan panaszkodnak, hogy a Mini presszó környéken zavaró a 

rendszeres zenélés. 

Mészáros János: Miért nem hoznak egy csendrendeletet? Esztergomban is van. 



Nagy Péter: Van egy felajánlás, hogy egy hölgy diploma munkájaként a Könyvtár 

átalakítására elkészíteni egy pályázatot. Kéri a képviselőtestület támogatását, hogy 

elkezdhesse a munkát, s megkapja a szükséges adatokat. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal támogatja a felajánlást. 

Nagy Péter: A Csévi útnál lévő halastavak tulajdonosa felajánlotta, ha az Önkormányzat 

biztosít zúzott követ, az utat rendbe hozatja.  

Gaál Lajos: Felhívja a képviselők figyelmét, hogy szombaton esedékes a tervezett 

falubejárás. 

Bognárné: A Közigazgatási Hivatal szóbeli észrevételként jelezte, hogy a jegyzőnek nem a 

polgármester, hanem a Képviselő-testület előtt kell esküt tennie, így most erre sort kell 

keríteni. 

Az eskütétel után Gaál Lajos az eskütételi okmányt aláírta.   

Más az ülésen nem hangzott el, a polgármester megköszöni a részvételt, hitelesítésre 

Kochnyák Sándort kéri fel  s az ülést berekeszti. 

k.m.f 

 

 

 

 

 Gaál Lajos s.k.    Bognárné dr.Solymoskövi Veronika s.k. 

 polgármester       jegyző  
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 képviselő  

 

 

 

 

 

 

 


